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Повећањем пензија које је најавила премијерка Ана Брнабић није задовољан Михајло
Миша Радовић, председник Удружења синдиката пензионера Србије.

  

  

Он је гостујући на Н1 рекао да је тврдња да ће повећање од пет одсто вратити пензије
на ниво пре умањења - замена теза, као и да синдикат не одустаје од суда у Стразбуру
уколико одлука Уставног суда о смањењу пензија пре три године буде негативна.

  

"Ово што кажу да је повећање, није апсолутно повећање... покушавају да направе осам
одсто, а не кажу да повећање раде на основицу, а онда законом одузимају и онда то
испада шест одсто укупно за три године. То је повећање од око 1,5 одсто годишње што
је неприхватљиво," каже он.

  

Реалне пензије су пале и више од 17 одсто у последње три године, рекао је Радовић.
"Кад имате у виду повећање цена, комуналије, потрошачку корпу, ви видите где се
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налазите и где је ваша куповна моћ и са овим повећањем.

  

"Замена теза је да су пензије враћене на стари ниво. Чекамо да уставни суд реши нашу
иницијативу и идемо у Стразбур, тражимо да нам се пензије врате на ниво од пре три
године", додао је.

  

Радовић оцењује да су пензионери "крајње дискриминисани".

  

(Н1)

  

 2 / 2


